

《单词百科:scrubber是什么意思?scrubber怎么发音?scrubber的解释和用法》

英语单词scrubber是什么意思?scrubber怎么读?scrubber怎么发音?简答网为您整理了scrubber的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



scrubber怎么读

scrubber的读音:[skr b (r)]

scrubber的意思

1、n. (刷洗用的) 刷子;

scrubber的双语例句

1、Some suction is provided by the ejector scrubber and the tail gas fan.

喷射洗涤器和尾气排风机可提供部分吸力.

2、 From aproned pot-scrubber to the flanneled potentate, everybody liked me, everybody petted me.

不论是围着围裙的陶艺大师还是穿着法兰绒大衣的政治家, 每个人都喜欢我, 都爱逗我玩.

3、 From the aproned pot scrubber to the flanneled potentate, everybody liked me, everybody petted me.

从系围裙的擦锅工到穿法兰绒的权贵, 人人喜欢我, 人人宠我.

4、 The gas is first humidified in a scrubber.

气体先在洗涤器内湿润.

5、 Pressure drop is the basic data for design and operation of a gas-liquid impinging stream scrubber.

压降是气液撞击流洗涤器设计和操作的基础数据, 目前研究多为实验数据的经验关联, 理论依据不足.

6、 The Venturi railing scrubber wet equipment with compound mechanisms for coal-fired flue gas scrubbing.

文氏栅洗涤器为复合净化机理烟气除尘脱硫一体化洗涤设备.

7、 Flue gas with high SO₂ concentrations or temperatures reduce the performance of the scrubber.

含有较高二氧化硫含量或者温度的废气将降低洗气器的性能.

8、 After renovation, production capacity of cuprammonia scrubber is raised above 20 %.

改造后, 铜洗塔的生产能力提高20%以上.

9、 PPL Montana has Fibrecrete installed in various Scrubber Modules , Turbine Decks and Water Boxes.

蒙大拿电力采用萨伟真纤维涂层, 用在脱硫洗涤塔, 汽机平台, 和水箱内.

10、 Tap the album to display the shuffle, repeat, and scrubber controls.

点击专辑, 可以显示随机播放、 重复和清除的选项.

11、 Reverse flow of scrubber solution into cylinder must be prevented.

必须防止擦洗器溶液回流入钢瓶.

12、 Alternatively, a chemical may be injected into the scrubber water, which then reacts with the pollutants.

另外, 化学物质会被注射入擦洗器的水中, 然后与污染物起反应.

13、 Scrubbing effect of a nozzle scrubber and factors affecting it are discussed in this paper.

讨论喷嘴洗涤器除尘作用和影响除尘效果的各种因素.

14、 These results will help to optimize the design and operation of the spray drying scrubber.

本文结果将有助于改进喷雾脱硫塔的设计和操作.

15、 This paper introduces the basic structure of the tray, calculation of pressure drop, arrangement in scrubber.

本文主要介绍了该塔板的基本结构、 压降估算、 塔内排列新方案以及应用实例.

以上是简答网为您整理的scrubber怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于scrubber的用法

、scrubber的释义、scrubber的相关

详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/scrubber>